
 
                                
                                                                                                                                                                                                     
                         Zápis o průběhu 5. zasedání zastupitelstva obce Šumná 
                                              konaného dne 14. 9. 2020 
 
 
 

 

Starosta Petr Cejpek (předsedající) zahájil 5. zasedání Zastupitelstva obce Šumná (dále jen 

„zastupitelstvo obce“) v 18.00 hod. a všechny přítomné přivítal. 

 

Starosta konstatoval, že informace o konání zasedání byla v řádném termínu zveřejněna na úřední 

desce Obecního úřadu Šumná a internetových stránkách obce a dále konstatoval, že je 

přítomných 9 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.  

Starosta konstatoval, že zápis z předchozího zasedání byl řádně ověřen a nebyly vzneseny 

námitky. 
 

Přítomni: Cejpek, Benešová, Cihlář, Cihlářová, Hrubý, Pevná, Sklenář, Stehlíková, Zezula 

 

 

Bod č. 1 - Technický bod 
 

a) Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 5. zasedání 

zastupitelstva obce. 

Navrženi za ověřovatele byli: p. Pevná a p. Stehlíková -  vyslovili s návrhem souhlas. 

 

b) Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na zapisovatele zápisu o průběhu 5. zasedání 

zastupitelstva obce.  

Navržena na zapisovatele byla: p. Cihlářová - vyslovila s návrhem souhlas. 

  

Usnesení č. 5/2020-1 

Zastupitelstvo obce    s c h v a l u j e    za ověřovatele zápisu o průběhu 5. zasedání zastupitelstva 

obce p. Pevnou a p. Stehlíkovou. 
Hlasování č. 1:  pro:  9      proti: 0    zdržel se: 0 

 

Zastupitelstvo obce    s c h v a l u j e    za zapisovatele zápisu o průběhu 5. zasedání zastupitelstva 

obce p. Cihlářovou. 
Hlasování č.1:  pro :  9     proti: 0   zdržel se: 0  

 

 

Bod č. 2 – Schválení programu 

 

Usnesení č. 5/2020-2 

Zastupitelstvo obce   s c h v a l u j e   následující program zasedání zastupitelstva obce : 

 

1. Technický bod (jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu) 

2. Schválení programu zasedání 

3. Výroční zpráva ZŠ a MŠ Šumná 



4. Záměr rekonstrukce ŠJ a podání žádosti o dotaci na rok 2021 

5. Závěrečný účet Sdružení pro rozvoj a obnovu obcí Vranovska 

6. Závěrečný účet ZSO VAK Znojemsko 

7. Žádost o poskytnutí dotace pro TJ Sokol Štítary 

8. Pozemek parc. č. 528/15 komunikace u nádraží 

9. Rozpočtové opatření č. 5/2020 

10. Rozpočtové opatření č. 6/2020 

11. Diskuse 

Hlasování č. 2:  pro :  9     proti: 0         zdržel se: 0  

 

 

Bod č. 3 – Výroční zpráva ZŠ a MŠ Šumná 

Přítomný ředitel školy p. Nekula seznámil přítomné s obsahem výroční zprávy za školní rok 

2019/2020. Zastupitelé neměli připomínek. 

 

Usnesení č. 5/2020-3      

Zastupitelstvo obce    b e r e   n a  v ě d o m í    výroční zprávu ZŠ a MŠ Šumná za školní rok 

2019-2020. 

 

Hlasování č. 3:   bere na vědomí:  9 
 

 

Bod č. 4 – Záměr rekonstrukce ŠJ a podání žádosti o dotaci na rok 2021 

Starosta seznámil přítomné se skutečností, že škola využívá nabídky spolupráce s MAS Jemnicko 

na rekonstrukci školní jídelny. Podmínkou přidělení dotace je mít záměr rekonstrukce schválený 

zastupitelstvem obce, čili zřizovatelem. Starosta doporučuje záměr schválit. Případná dotace by 

byla ve výši 80 % uznatelných nákladů.  

 

Usnesení č. 5/2020-4 

Zastupitelstvo obce   s c h v a l u j e   záměr rekonstrukce ŠJ a podání žádosti o dotaci na rok 

2021. 

Hlasování č. 4:  pro :  9     proti:0      zdržel se: 0 

 

 

Bod č. 5 – Závěrečný účet Sdružení pro rozvoj a obnovu obcí Vranovska 

S obsahem závěrečného účtu měli zastupitelé možnost seznámit se předem. Bez připomínek. 

 

Usnesení č. 5/2020-5 

Zastupitelstvo obce    b e r e   n a   v ě d o m í      závěrečný účet Sdružení pro rozvoj a obnovu 

obcí Vranovska za rok 2019 schválený na valné hromadě dne 17. 6. 2020. 

 

Hlasování č. 5:  bere na vědomí:  9 

 

 

 

 

 



 

Bod č. 6 – Závěrečný účet ZSO VAK Znojemsko 

S obsahem závěrečného účtu měli zastupitelé možnost seznámit se předem. Bez připomínek. 

 

Usnesení č. 5/2020-6 

Zastupitelstvo obce    b e r e   n a   v ě d o m í    závěrečný účet ZSO VAK Znojemsko za rok 

2019 schválený na valné hromadě dne 24.6.2020. 

 

Hlasování č. 6:  bere na vědomí:  9 

 

 

Bod č. 7 – Žádost o poskytnutí dotace pro TJ Sokol Štítary 

Obec obdržela stejně jako v předchozích letech žádost TJ Štítary o příspěvek na činnost, neboť 

oddíl navštěvují i děti a mládež naší obce. Zastupitelé nemají námitek. 

 

Usnesení č. 5/2020-7 

Zastupitelstvo obce   s c h v a l u j e   poskytnutí dotace z rozpočtu obce pro TJ Sokol Štítary na 

provozní a materiální náklady související s činností TJ Sokol pro rok 2020 ve výši 40 000 Kč, 

smlouvu o poskytnutí dotace a pověřuje starosty podpisem smlouvy 

 

Hlasování č. 7:    pro :   9     proti: 0      zdržel se: 0   

 

 

Bod č. 8 – Pozemek parc. č. 528/15 komunikace u nádraží 

Starosta informoval zastupitele, že proběhlo jednání v obci za přítomnosti hejtmana JM Kraje, 

ředitele školy, velitele hasičů a starosty. Hejtman byl seznámen se situací kolem pozemků a 

příjezdové komunikace k vlakovému nádraží, postoji dopravců. Přislíbil pomoc při řešení situace. 

Stávající krajští zastupitelé však nejsou koupi pozemků pro kraj nakloněni a jaká bude situace po 

volbách dnes nevíme. Starosta tlumočil hejtmanovi záporné stanovisko zastupitelů obce ke koupi 

těchto pozemků a následnému přenesení břemena opravy příjezdové komunikace na obec.  

Starosta vyzval znovu zastupitele k přehodnocení postoje, připomněl, že se jedná o docela velký 

pozemek (cca 2 000 m2), který by obec mohla využívat např. jako skladovací prostory, případně i 

pro výstavbu garáží pro zájemce. 

 

Cihlář – připomíná, že obec má rozpracováno řadu nákladných projektů (domy pro seniory, 

lokalita pro bydlení), jež mají prioritu, nejsou dosud dobudované místní komunikace, chodníky, 

kanalizační přípojka zástavby „u střelnice“, zokruhování vodovodního řádu a finanční možnosti 

obce jsou omezené. Navíc plocha u nádraží není příliš lukrativní lokalita a nevidí reálné, aby 

obec měla v horizontu deseti i více let tolik finančních možností, aby sem dokázala účelově 

investovat.  

Hrubý – dle jeho názoru je obec v současnosti v nevýhodné pozici. Nemá v ruce žádné vyjádření 

či dřívější písemnou komunikaci s drahami, krajem, obcemi Vranovska, kde by bylo patrná snaha 

a tlak k řešení této neúnosné situace. Již dříve připomínal, že je tuto situaci nutno řešit komplexně 

a vyvíjet tlak na kraj. 

Navíc připomíná, že zastávka ČD i autobusové zastávky jsou součástí IDS JM Kraje a ten by měl 

tuto situaci řešit. Navíc nejen rekreanti, ale právě ostatní obce Vranovska využívají tento 



dopravní uzel a je v jejich zájmu, aby byl funkční. Proto by i oni měli vyvinout aktivitu a snahu o 

řešení. 

Starosta – sděluje, že již vyvolal společné jednání, kde budou zastoupeni všichni dotčení, tj. kraj, 

zástupci dopravců, zástupci ČD a zástupci obcí Vranovska. Odsud by měl vzejít nějaký společný 

postup řešení. 

 

Usnesení č. 5/2020-8 

Zastupitelstvo obce   b e r e   n a    v ě d o m í     stav jednání o pozemku parc. č. 528/15 

komunikace u nádraží. 

 

Hlasování č. 8:  bere na vědomí:  9 

 

 

Bod č. 9 – Rozpočtové opatření č. 5/2020 

Jedná se o RO, které již starosta provedl. Jednalo se přesuny v rámci energií, opravných položek 

na odměny zastupitelů, dále přesuny v rámci nákladů JSDH (mezi nákupem a opravami), dále 

úprava záloh na energie u bytu na zdrav. středisku. Další přesun se týkal nákladů na instalaci 

kamer u obecního úřadu a prostor u kontejnerů. 

 

Usnesení č. 5/2020-9 

Zastupitelstvo obce   b e r e   n a   v ě d o m í   rozpočtové opatření č. 5/2020 provedené 

starostou obce dne 12. 8. 2020. 

 

Hlasování č. 9:  bere na vědomí:  9 

 

 

Bod č. 10 – Rozpočtové opatření č. 6/2020 

RO se týká přesunů v rámci příjmů – došlo ke snížení daňových příjmů (- 1 411 tis. Kč), dále 

k navýšení příjmů na obyvatele (+790 tis. Kč). Rozdíl bude převeden z rezervy. Dále je třeba 

zahrnout do rozpočtu dotaci na volby. 

Usnesení č. 5/2020-10 

Zastupitelstvo obce    s c h v a l u j e   rozpočtové opatření č. 6/2020 dle přílohy. 

 

Hlasování č. 10:    pro :   9     proti: 0      zdržel se: 0   

 

Bod č.  11 - Diskuse 

Cejpek  

- probíhá rekonstrukce tělocvičny, neběží tak, jak bylo naplánováno, termín – do 

25.10.2020 

- po instalaci kamer došlo ke zlepšení v ukládání odpadů u KD 

- horší je ovšem situace před hasičárnou 

- komunikace ke škole byla provizorně opravně vlastními silami 

- z návštěvy hejtmana má dobrý pocit, prošli si celou obec, přislíbil podporu. 

Nekula – podobně jako pan starosta měl dobrý pocit z návštěvy pana hejtmana, hejtman byl 

obeznámen s děním v obci, věděl o realizovaných investicích v minulých letech. 

 

 



Zezula 

- připomněl, že dosud nebyl osazen kříž, který byl již před dvěma lety posvěcen biskupem a měl 

by sloužit jako poslední místo při rozloučení se zemřelými (průvod). Plán byl osadit ho v místě u 

stanice záchranky. Tam teď probíhá rekonstrukce a místo už není vhodné.  

Starosta tedy navrhuje vrátit se k původnímu návrhu – v parčíku před OÚ. 

Zastupitelé souhlasí. Až proběhne plánovaná rekonstrukce plochy před obecním úřadem a KD, 

může být kříž zakomponován jinak. 

Cihlář 

- ptá se na stav rozpracovaných akcí. Starosta k tomu uvádí:  

1) DPS – zpracovává se projekt 

2) Kanalizační přípojka u střelnice, už je známá definitivní varianta, vejde se do 2 mil. Kč, 

zpracovává se projekt 

3) Zokruhování vody – vázne na životním prostředí 

4) Lokalita nových RD – z důvodu nemoci projektanta se zpomalilo zpracování studie, která je 

potřebná k vyhlášení nabídky 

    

 

Starosta  ukončil po projednání všech bodů programu zasedání Zastupitelstva obce Šumná  

v 19:10 hodin. 

 

 

 

V Šumné 14. 9. 2020                     Zápis pořízen:                       Zapsala: Ing. Cihlářová  

  

 

Petr Cejpek, starosta …………………………………    

 

Mgr. Petr Sklenář, místostarosta  …………………… 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

…………………………….                                                .………..…………………. 

      Drahomíra Pevná                                                               Mgr. Lucie Stehlíková 


